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Radny Janusz Markiewicz poruszył następujące sprawy: 

1. Oświetlenie ulicy Staszica. Należy zwrócić się do Zarządu Dróg i Kolei o wymianę  lamp 

na takie jakie są w Legnicy. Oświetlenie należałoby wzmocnić  

koło hotelu, przy przedszkolach itd. 

2. Czy teren na ul. Sikorskiego, tam gdzie ziemia się zapadła można objąć  

rewitalizacją? 

3. Kiedy będzie wypłacona obiecana podwyżka dla pracowników samorządowych? 

4. Zastanawiałem się nad możliwością odpracowywania zadłużeń mieszkańców wobec 

miasta. Miasto Legnica realizuje taki program. Czy jest możliwość  zorganizowania   w 

naszym mieście prac porządkowych i włączenia do nich 

dłużników ? 

  

Odpowiedzi na zadane pytania i zgłoszone problemy udzielił Burmistrz Miasta Robert 

Pawłowski : 

- W dniu 3 lutego odbędzie spotkanie z Zarządem Dróg i Kolei, poruszę problem lepszego 

oświetlenia ul. Staszica. 

- W mieście mamy drogi bardziej zaniedbane,  w gorszym stanie jak ul. Sikorskiego. 

- Podwyżka wynagrodzenia dla pracowników samorządowych będzie od kwietnia br., bez 

 wyrównania. 

- Odpracowywanie zadłużeń przez mieszkańców jest pomysłem dobrym, który trzeba ubrać w 

ramy prawne. Będziemy ponosić odpowiedzialność za ich zatrudnienie. 

 
 

http://www.zlotoryja.bip.info.pl/dokument.php?iddok=4217 
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